
Fra: Wendy Pollack <wpollack56@gmail.com> 

Sendt: 6. februar 2017 09:57 

Til: Postmottak KLD 

Emne: Høring utvidet ulvejakt 

 

Jeg ber dere om ikke å utvide lisensjakta i ulveområdet.  

Bestanden er for lav til å drepe flere ulv.  

Ulv er en naturlig og viktig del av naturen som jeg ønsker mine barnebarn skal oppleve. Ulv og 

andre rovdyr har en viktig rolle, jf erfaringer fra Yellowstone og Canada.  

Jeg håper at dere vil verne ulven (og gaupe og jerv). Ang jerv har jeg nylig lest at de bidrar til at 

fjellreven klarer seg ved at fjellreven spiser rester etter jerven. For få jerv bidrar til at fjellreven 

ikke klarer seg og i forhold til fjellreven har det blitt investert en del. Det hele henger sammen, vi 

trenger også rovdyr. 

Hilsen Wendy Pollack  


